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P ř í t o m n i : Ing. Dominika Aubrechtová 
   Jana Boučková 
   Jan Bukvic 

Eva Dvořáková 
Mgr. Tomáš Hartl 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková 
Jiří Linka 

   Ing. Miloslav Louma 
   Mgr. František Lufinka 

Mgr. Ivan Mališ 
Ing. Jan Mašek 
Jiří Novotný 
PaedDr. Milada Motlíková  
Radomil Raja 
 

O m l u v e n i : Ing. Jiří Novotný 
 
 

Program 
    

       Zahájení 
1)    Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města 
2)    Program 
3)    Kontrola plnění usnesení 
4)    Dohoda o spolupráci na vybudování nových prostor ZUŠ 
5)    Žádost NSA o dotaci na projekt „Rekonstrukce beachvolejbalového hřiště a  
       lezeckého hřiště v Železném Brodě“ 
6)   Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 
7)   Přehled usnesení 
8)   Závěr 
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Zahájení  
  
Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 
přivítáním všech přítomných.  
Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Je 
přítomno 14 členů, omluven je Ing. Jiří Novotný. Zastupitelstvo je schopno jednání a 
usnášení se.  
 
 

1) Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města  
 
Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu dnešního jednání paní Janu Boučkovou a 
pana Jiřího Novotného. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města určuje ověřovateli 4. zasedání Zastupitelstva města Železný 
Brod paní Janu Boučkovou a pana Jiřího Novotného. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: zdržela se 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: zdržel se 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno 
Pro 12, proti 0, zdrželi se 2, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

2) Program  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem dnešního zasedání, proti němuž 
nebyly vysloveny námitky.  
 
Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje program 4. mimořádného zasedání Zastupitelstva 
města Železný Brod v předloženém znění. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

3) Kontrola plnění usnesení  
 
Kontrolu plnění usnesení z 3. zasedání zastupitelstva města přednesl tajemník 
Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 3. zasedání 
Zastupitelstva města Železný Brod.   
 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
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Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

4) Dohoda o spolupráci na vybudování nových prostor ZUŠ 
 
Mgr. František Lufinka: doladili jsme dohodu o spolupráci na vybudování nových 
prostor základní umělecké školy, ve které je definována základní idea spolupráce. 
Finanční částka, kterou poskytne Nadace Jablotron, bude v hodnotě cca 30 mil. Kč, 
částka bude upřesněna po nacenění projektu.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: kdy se začne? 
 
Mgr. František Lufinka: dnes proběhla schůzka. Studie by měla být dokončena, 
prohazují se sály. Ke konci kalendářního roku bychom měli být ve stavebním 
povolení a začátkem příštího roku by se mohlo začít stavět. Jelikož se nebude dělat 
výběr projektanta, celá akce se urychlí. V 1. fázi se bude řešit stavařina, ve 2. interiér. 
Objekt není zateplený, bude se předělávat celá střecha, uvažuje se o fotovoltaice.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města souhlasí s uzavřením dohody o spolupráci při rekonstrukci 
části objektu Příčná 350 v Železném Brodě pro novou ZUŠ s Nadací Jablotron, se 
sídlem Pod Skalkou 4567/33, 466 01 Jablonec nad Nisou, IČO 04564472. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
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Bylo schváleno  
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

5) Žádost NSA o dotaci na projekt „Rekonstrukce beachvolejbalového hřiště a 
lezeckého hřiště v Železném Brodě 

 
Mgr. František Lufinka: žádost o dotaci na rekonstrukci beachvolejbalového a 
lezeckého hřiště podáváme opakovaně ve stejném rozsahu, jako byla podána 
v loňském roce, kdy z důvodu velkého převisu poptávky nebyla úspěšná.  
 
Mgr. Martin Řehák: v říjnu 2023 žádost neprošla z důvodu převisu poptávky, proto 
byla podána do nové výzvy, která byla vypsána letos a má jiný princip poskytování 
příspěvků.  Žádosti jsou vyhodnocovány v pořadí, jak byly podány a pokud splní 
podmínky, budou podpořeny. Schválení žádosti o dotaci od rady města Národní 
sportovní agentuře nestačí, je nutné doložit souhlas zastupitelstva. Čekáme na 
dodávku boulderů, která by měla přijít koncem května. 
 
PaedDr. Milada Motlíková: toto vše je za sportovní halou? 
 
Mgr. Martin Řehák: ano, je to místo házenkářského hřiště 
 
PaedDr. Milada Motlíková: chci se zeptat na vodní prvek na in-line dráze. 
 
Mgr. Martin Řehák: ten se projektuje. 
 
Jiří Linka: kdy se bude moci hřiště používat? 
 
Mgr. Martin Řehák: používat se dá, ale prostor mezi multifunkčním hřištěm je stále 
staveništěm firmy, která dělá cyklostezku.  Takž pouze po domluvě s nimi. 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města souhlasí, že usnesení č. 45/7Z/2023 ze dne 11.9.2023 je platné i 
pro podání žádosti o dotaci z výzvy 04/2024 Regiony 2024 – investice pod 10 mil. Kč. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
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MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

6) Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů  
 
PaedDr. Milada Motlíková: byla jsem ráda, že na minulém zasedání pan Hartl 
poděkoval panu Dědkovi, ale bylo mi líto, že nikdo nepoděkoval paní Lédlové za její 
úsilí. 
 
Mgr. František Lufinka: když to vezmeme zpátky, mohli jsme v tom objektu už být. 
V té době by to mohlo být za lepší peníze než dnes.  Samozřejmě poděkování paní 
Lédlové náleží, poděkování panu Dědkovi jsme už udělali.  
 
Jiří Linka: mám podněty od občanů k dodržování rychlosti na silnici Obránců míru a 
na Brodecké.  
 
Mgr. František Lufinka: na Brodecké máme 20 záznamů z pokut, spousta lidí si tam 
zkracuje cestu. 
 
Pavel Hriník: provádíme opatření, 3x denně po 30 minutách je tam hlídka, akce 
potrvá do 30.6.  
 
Jiří Linka: navrhuji dát v úseku u tenisového hřiště alespoň informační radar. Mělo 
by se tam jezdit rychlostí 40 km/hod. 
 
Jiří Novotný: informační radar je nanic, lepší je semafor. 
 
Mgr. František Lufinka: zjistíme ceny, provedeme poptávku. 
 
Mgr. Martin Řehák: za mě je účinnější úsekové měření. Můžeme zkusit přemístit 
dočasně informační radary z Pelechovské.  
 
Ing. Miloslav Louma: městská policie nemůže měřit rychlost? 
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Pavel Hriník: rychlost měřit můžeme, ale ceny pronájmu radarů jsou vyšší než dřív, 
přesně je neznáme. Měření 15 dnů v roce je málo a nedocílíme tím kýženého efektu. 
Bylo vyhodnoceno, že pak nezbývá prostor na ostatní činnost. Pokud bude poptávka, 
prověřit se to dá. 
 
Mgr. František Lufinka: zkusíme se domluvit se státní policií. 
 
 

7)  Přehled usnesení  
 
Přehled usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města předložil tajemník 
Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  
 
 

8)  Závěr  
 
Starosta města poděkoval všem za účast a ukončil zasedání v 16:55 hodin. Termín 
příštího řádného zasedání zastupitelstva města je 10. 6. 2024 jako vždy od 16:30 hod. 
         
Zapsala: Věra Brunclíková  
 
 
 
Ověřovatelé:                                    Místostarosta:                          Starosta města: 
 
Jana Boučková             Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           
 
Jiří Novotný 


